

Huaxia South Chinese School Weekly News
June 08, 2018

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周六（6月9号）中文学校照常上课。本周会有总校毕业典礼，停车位可能会比较紧张。

本周将继续在 TA 办公室 A101 分发华南狗,还没有领取的家庭,请来领取.

本周六由 TA 主持的每个俱乐部/文化课会介绍各个俱乐部的课程和要求,希望给大家新学年选课提供更多信息.讲座将由每个俱乐部的小老师们分别介绍自己和主持的俱乐部. 另外还有一个长期活跃在社区的 MYCC 也会来做介绍.

时间: 3:20PM A102 教室

下面是本周的通知:

1. 华夏南部中文学校 2018-2019 选举已经结束. 通过最后计票统计, 校长候选人赵巍得 75 票。董事候选人叶晶得 74 票, 董事候选人卢欢得 66 票, 董事候选人高春华得 50 票。祝贺赵巍顺利当选南部校长, 祝贺叶晶, 卢欢, 高春华顺利当选南部董事。最后感谢选举委员会成员: 杨剑虹, 王宇飞, 刘大勇, 陈小玲, 姚峥, 和其他对这次选举活动提供热心帮助的家长老师们。(华夏南部中文学校 2018-2019 学年选举委员会 王剑卫)
2. 下学年注册将在 6 月 15 日左右开始, 更多细节稍后推出。
3. 中文和文化老师持续招募中, 如果您有志投入中文教育, 请联系龚蝉教务长, 或发邮件到 dean@hxsouth.org。

南部中文学校的家庭们, 感谢你们的参与和支持。我们周六见!

叶晶

华夏南部中文学校校长

2018 年 6 月 8 日

特别声明：任何讲座内容仅代表作者本人观点，不代表华夏南部中文学校看点观点或立场。

Dear Huaxia Students, teachers and Parents,

The school will be on this Saturday (6/9). Please stop by A101 TA office to pick up Huaxia South Chinese School Lucky Dog for your family

The Huaxia Headquarter Graduation Ceremony will be held on our school this Saturday. We might experience tight parking spaces.

This Week's TA Seminar: Starting from 3:20 at A102

Our TA leaders will introduce next year's clubs and culture lessons this Saturday. At same time, the MYCC will come to introduce "Too Much Screen Time? Too Little Sleep Time? What are the effects on children/teens"?

Here's this week's news:

1. Here's Huaxia South Chinese School election result for school year 2018-2019: Elected Principal: Wei Zhao, Elected Board Members: Joyce Chau, Huan Lu, Tracy Gao. Congratulations! Thanks for Jason Wang, Jianhong Yang, Yufei Wang, David Liu, Xiaoling Chen, Jimmy Yao for making the election board and help to build the foundation for our school!
2. The new school year registration will start around 6/15. We will keep you updated.
3. If you are interested in being a Mandarin or culture teacher, please contact Mrs. Gong, our Vice Dean, or email your resume to dean@hxsouth.org

See you all this coming Saturday!

With warm regards,

Joyce Chau
Huaxia South Chinese School Principal

6/8/2018

Special declaration: The content of the lecture only represents the speaker's own point of view. It does not represent the view and position of the Huaxia South Chinese School.